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Účastníci: E.Schopf 

J.Gross 
B.Novotný 
M.Vondráčková 
M.Doležal 

 
 
Program zasedání:  
 
1/ Příprava smlouvy o změně věcného břemene na pozemku č. 117. 
2/ Stížnost na pořadatele burzy veteránů, která se konala 5/2/2011. 
3/ Schůzka v obci Kly o dopravní obslužnosti ve Středočeském kraji pro rok 2011. 
4/ Nabídka společnosti LAM plus s.r.o. na internet pro OÚ zdarma. 
5/ Psí exkrementy v obci. 
6/ Bioodpad. 
7/ Úklid herny v objektu hospody. 
8/ Popelnice na tříděný odpad. 
9/ Úprava koryta Zlonínského potoka 
10/ Uvolněný zastupitel. 
 
Zastupitelstvo schválilo program zasedání: Pro 5 – Proti 0. 
 
 
Jednání:  
 
1/ Starosta informoval zastupitelstvo o přípravě smlouvy o změně věcného břemene na pozemku č. 117. 
Zastupitelstvo tento bod schválilo: Pro 5 – Proti 0  
 
2/ Zastupitelstvo obdrželo stížnost pana Rady na pořadatele tzv. burzy veteránů (akce se uskutečnila 
5/2/2011), kteří nebyli schopni zajistit pořádek na obecním pozemku před domem pana Rady. Pořadatelé 
zároveň nezajistili úklid obecních pozemků po skončení této akce. Pan Rada požaduje zákaz této akce 
v příštích letech. Obec bude pro příští období požadovat změnu pořadatele a minimálně s dvouměsíčním 
předstihem bude nutné projednat podmínky pořádání této akce mezi pořadatelem a obcí. 
Zastupitelstvo tento bod schválilo: Pro 5 – Proti 0  
 
3/ B.Novotný informoval zastupitele o své účasti na schůzce v obci Kly o dopravní obslužnosti ve 
Středočeském kraji pro rok 2011 se společností ROPID. Zástupci obcí byly informováni o zajištění dopravní 
obslužnosti našeho regionu i přes snahu hejtmana Stč. Kraje snížit počet spojů. 
Zastupitelstvo tento bod schválilo: Pro 5 – Proti 0  
 
4/ Obec obdržela nabídku společnosti LAM plus  s.r.o. na internet pro OÚ zdarma. Podmínkou je umístění 
reklamy na obecní pozemek či budovu. Zastupitelstvo nabídku posoudí s dalšími nabídkami. 
Zastupitelstvo tento bod schválilo: Pro 5 – Proti 0  
 
5/ Zastupitelstvo bylo informováno o požadavku občanů na zajištění pytlíků majitelům psů na sběr psích 
exkrementů v obci. Obec zajistí nákup pytlíků, které budou občanům zdarma k dispozici na obecním úřadě 
v úředních hodinách. Majitelé psů jsou povinni dle platné obecní vyhlášky udržovat po svých psech v obci 
pořádek. V případě nedodržování lze majitele psa předat k přestupkové komisi v Brandýse nad Labem.  
Zastupitelstvo tento bod schválilo: Pro 5 – Proti 0  
 
6/ Starosta informoval zastupitelstvo o zajištění odvozu bioodpadu z obce společností A.S.A. Obec zajistí 
návoz popelnic do obce a občané, kteří budou mít zájem si na OÚ sepíší smlouvu se spol. A.S.A. na svoz 
tohoto odpadu. Svozové období je 1.4. až 31.11. 
Zastupitelstvo tento bod schválilo: Pro 5 – Proti 0  
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7/ V únoru došlo k úklidu herny v patře v objektu hospody. Je nutné ještě zajistit opravu sociálního zařízení a 
rozbitých oken tamtéž. Prostor se začne používat jako klubovna pro maminky s dětmi a herna. V březnu bude 
koupen ping-pongový stůl, který bude umístěn v této herně. Pro používání těchto prostor bude vytvořen 
provozní řád, který zajistí Mirka Vondráčková. 
Zastupitelstvo tento bod schválilo: Pro 5 – Proti 0  
 
8/ Obec obdržela žádost občanů změnit umístění kontejnerů na svoz tříděného odpadu. Zastupitelstvo tuto 
žádost posoudilo a rozhodlo, že kontejnery zůstanou na původním místě v centru obce vedle bývalé pastoušky 
na obecním pozemku. V letošním roce bude tento prostor nově upraven a položí se zde venkovní dlažba.. 
Zastupitelstvo tento bod schválilo: Pro 5 – Proti 0  
 
9/ Obec obdržela informaci z Povodí Labe o zahájení prací na úpravě koryta Zlonínského potoka v termínu 
květen až červen 2011. 
Zastupitelstvo tento bod schválilo: Pro 5 – Proti 0  
 
10/ Zastupitel B.Novotný se od února 2011 stává uvolněným zastupitelem obce. 
Zastupitelstvo tento bod schválilo: Pro 5 – Proti 0  
 
 
 
Usnesení:  
 
1/ Starosta informoval zastupitelstvo o přípravě smlouvy o změně věcného břemene na pozemku č. 117. 
 
2/ Zastupitelstvo obdrželo stížnost pana Rady na pořadatele tzv. burzy veteránů (akce se uskutečnila 
5/2/2011), kteří nebyli schopni zajistit pořádek na obecním pozemku před domem pana Rady. Pořadatelé 
zároveň nezajistili úklid obecních pozemků po skončení této akce. Pan Rada požaduje zákaz této akce 
v příštích letech. Obec bude pro příští období požadovat změnu pořadatele a minimálně s dvouměsíčním 
předstihem bude nutné projednat podmínky pořádání této akce mezi pořadatelem a obcí. 
 
3/ B.Novotný informoval zastupitele o své účasti na schůzce v obci Kly o dopravní obslužnosti ve 
Středočeském kraji pro rok 2011 se společností ROPID. Zástupci obcí byly informováni o zajištění dopravní 
obslužnosti našeho regionu i přes snahu hejtmana Stč. Kraje snížit počet spojů. 
 
4/ Obec obdržela nabídku společnosti LAM plus  s.r.o. na internet pro OÚ zdarma. Podmínkou je umístění 
reklamy na obecní pozemek či budovu. Zastupitelstvo nabídku posoudí s dalšími nabídkami. 
 
5/ Zastupitelstvo bylo informováno o požadavku občanů na zajištění pytlíků majitelům psů na sběr psích 
exkrementů v obci. Obec zajistí nákup pytlíků, které budou občanům zdarma k dispozici na obecním úřadě 
v úředních hodinách. Majitelé psů jsou povinni dle platné obecní vyhlášky udržovat po svých psech v obci 
pořádek. V případě nedodržování lze majitele psa předat k přestupkové komisi v Brandýse nad Labem.  
 
6/ Starosta informoval zastupitelstvo o zajištění odvozu bioodpadu z obce společností A.S.A. Obec zajistí 
návoz popelnic do obce a občané, kteří budou mít zájem si na OÚ sepíší smlouvu se spol. A.S.A. na svoz 
tohoto odpadu. Svozové období je 1.4. až 31.11. 
 
7/ V únoru došlo k úklidu herny v patře v objektu hospody. Je nutné ještě zajistit opravu sociálního zařízení a 
rozbitých oken tamtéž. Prostor se začne používat jako klubovna pro maminky s dětmi a herna. V březnu bude 
koupen ping-pongový stůl, který bude umístěn v této herně. Pro používání těchto prostor bude vytvořen 
provozní řád, který zajistí Mirka Vondráčková. 
 
8/ Obec obdržela žádost občanů změnit umístění kontejnerů na svoz tříděného odpadu. Zastupitelstvo tuto 
žádost posoudilo a rozhodlo, že kontejnery zůstanou na původním místě v centru obce vedle bývalé pastoušky 
na obecním pozemku. V letošním roce bude tento prostor nově upraven a položí se zde venkovní dlažba. 
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9/ Obec obdržela informaci z Povodí Labe o zahájení prací na úpravě koryta Zlonínského potoka v termínu 
květen až červen 2011. 
 
10/ Zastupitel B.Novotný se od února 2011 stává uvolněným zastupitelem obce. 
 
 

Zapsal: GROSS  

Schválil: SCHOPF  

Ověřil: NOVOTNÝ  

 


